
ZÁPISNICA 
zo stretnutia Občianskej rady Radvaň v Banskej Bystrici, 

konaného dňa 27.4.2016 v budove Základnej školy Radvaň 
 

 
 

Prítomní členovia a hostia: 

Členovia: Anton Jankovič, Soňa Orosová, Peter Rusnák, Marián Lietava, Lenka Lapinová, 
Tomáš Teicher, Anna Povinská, Ján Chlumecký, Anna Švecová, Ján Moravčík, Dušan Bok, 
Marián Fáber, Nadežda Bieliková 
 
Poslanci mestského zastupiteľstva: Ing. arch. Ľudmila Priehodová 
 
Hostia: Jozef Tomaník, Dana Švihlová 
 
Ospravedlnili sa: Erika Karová, Peter Novanský, Jozef Seko, Maroš Vincenc, Gabriela 
Tokárska, pán poslanci PhDr. Vladimír Sklenka, PhD, Mgr. Marek Modranský 

Pripomienky k  návrhu statickej dopravy na území 
Radvane 
Pán podpredseda OR Anton Jankovič otvoril zasadnutie občianskej rady, ktoré bolo 
uznášaniaschopné. Jediným bodom stretnutia bolo prerokovanie pripomienok ku parkovacej 
politike mesta na sídlisku Radvaň. Pán Jankovič udelil slovo pánovi Rusnákovi, ktorý je 
koordinátorom OR Radvaň za problematiku parkovania.  
Pán Rusnák získaval od obyvateľov sídliska podnety a pripomienky k parkovacej politike. Tieto 
pripomienky spracoval do dokumentu, ktorý odoslal emailom členom občianskej rady pred 
stretnutím OR.  Členovia mohli daný dokument pripomienkovať, prípadne si pripraviť vlastné 
návrhy.  
Na samotnom stretnutí OR pán Rusnák predstavil možné riešenia parkovania v jednotlivých 
častiach sídliska. Členovia  a hostia mali niekoľko pripomienok. V záverečnom uznesení sa 
členovia napokon dohodli, že do výsledného dokumentu budú ešte zapracované nasledovné 
pripomienky: 
 
1. Zachovať ihrisko na Kalinčiakovej ulici (navrhli pán Bok, p. Fáber, pani Švecová) 
2. Vybudovať parkovacie miesta na Nám. Ľ.Štúra za bytovkou (č. 15  20)  navrhla pani 
Povinská. 



3. Medzi Kalinčiakovou 1718 a Kalinčiakovou 2021 nad jestvujúcim parkoviskom vytvoriť jedno 
podlažie parkovacej plochy spristupnené rampou (pani poslankyňa Priehodová) 
 
Uznesenie: členovia občianskej rady súhlasia so stanoviskami  a pripomienkami od 
obyvateľov tak, ako ich spracoval v dokumente pán Peter Rusnák. Do dokumentu sa ešte 
doplnia vyššie uvedené pripomienky. 
Prílohy tejto zápisnice tvoria finálnu podobu pripomienok občianskej rady Radvaň k riešeniu 
parkovania na sídlisku Radvaň. V mene Občianskej rady Radvaň ich 28.4.2016 zaslal na Mesto 
pán Peter Rusnák. 
 
Zapisovateľ: Tomáš Teicher 
Podpredseda občianskej rady: Anton Jankovič  
Dňa 27.4. 2016 
 
 


